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Podczas gdy zespół walczy w lidze o najwyższe cele, za plecami trwają

prace marketingowe, w tym planowanie budowy nowego stadionu. James

Pallotta, prezydent Romy, potwierdził w wywiadzie dla boston.com, iż

nowości w tej kwestii, powinny pojawić się pod koniec roku. 

 

- Gdyby ktoś mi powiedział na początku sezonu, że będziemy mieli 10 wygranych i 2

remisy w tym miejscu, byłbym bardzo szczęśliwy. Czułem mocno, w lipcu, że

byliśmy bardzo dobrą drużyną, dużo lepszą niż wcześniej sądzono. Rudi jest częścią

kleju, który trzyma zespół razem. Miałem co do niego bardzo wysokie oczekiwania,

a on je pokonał. To prawdziwa drużyna. Gracze lubią grać ze sobą. Musimy pozostać

skoncentrowani, zatrzymując zespół zjednoczonym i to uczyni go bardzo mocnym

na kolejne trzy sezony. Nie ma opóźnień co do stadionu. Na koniec roku będziemy

mieli dobre wieści.
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